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Protokól Nr 11 / 03
z posiedzenia Komisji Rotnictwa i Integracii z Uniq Europeiskq

odbytego dnia 21 listopada 2003 roku

Posiedzenie komisji rozpoczqlo sie o godz. 900. Uczestniczyli w nim: Radni

(w skladzie wg listy stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu), Burmistrz:

Leszek Kapcia a takae Przewodniczqcy Rady Powiatowej Swiqtokrzyskiej lzby

Rolniczej: Tadeusz Grudzien.

Komisja rozpoczqla obrady wg nastgpujqcego porzqdku:

1. Analiza materialów na sesjq.

2. Informacja o dzialaniu Swigtokrzyskiej lzby Rolniczej.

3. Propozycje tematyczne do planu pracy Rady Miejskiej na2004 r.

4. Biezqce sprawy rolnictwa.

5. Sprawy róZne.

p. Przewodniczqcy Krzysztof Swiettik rozpoczf, obrady komisji od przywitania

wszystkich.

Nastqpnie glos zabral Tadeusz Grudzieñ, który przedstawil dziatalnoéÓ Rady

Powiatowej Swiqtokrzyskiej lzby Rolniczej Powiatu Jqdrzejowskiego

(informacja dotyczqca dzialalnoéci SIR stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu),

a tak1e odpowiadal na pytania komisji. Pytania dotyczyty glównie obecnej sytuacji

rolnictwa jak równie2 jego przyszloéci po wstqpieniu do Unii Europejskiej.

Po tej dyskusji rozpoczgto analizq materialów na sesjg, w której udzial wzifi

Burmistrz: Leszek Kapcia.

Komisja nie wniosta zadnych uwag, co do przedlo2onych im materiatów na sesjq.

Po omówieniu spraw przewidzianych na najblizszE sesjg, komisja Rolnictwa

i lntegracji z Uniq EuropejskE wystqpila z nastqpujqcymi wnioskami do Urzqdu

Miejskiego, a mianowicie:
- Melioracja gruntów w calej Gminie.

- ,,Material siewny" - aby t4 sprawq zEqla siq odpowiedzialna zato jednostka.



- Nieodptatne odbieranie padliny zwierzqt od rolników, gdy2 propozycja brzmi,

2e z chwilq wstqpienia do Unii Europejskiej bgdzie to objqte doéó wysokimi

kwotami jakie rolnik bqdzie musial zaplació za padniqte w jego oborze

zwierzq.
- Wciqgnigcie do planu budzetu na 2004 r. budowy wodociqgu

w miejscowoéciach: Kulczyzna, Raków, Podlaszcze.

- Umieszczenie w planie budZetu na 2004 r. oéwietlenia w miejscowoéciach

naszej Gminy gdzie takiego oSwietlenia brak, chodzi tutaj gtównie o wsie.

Na tym zakoñczono obrady Komisji Rolnictwa i Integracji z Uniq Europejskq, byta

godzina 1300.

Protokolowala

Monika Mlynczak

Przewodn iczqcy Ko¡ni sji Roln ictwa
i lntegracji z Uniq Europeiskq
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